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Zápis 5/2011 ze zasedání zastupitelstva obce Okrouh lá Radou ň konaného dne 22. 4. 
2011 od 19.00 hod. na obecním ú řadu 
 
Přítomní: Jaroslav Holický, František Kolář, Jaroslav Urbánek, Zdeněk Leitner, Martin 
Rak, Petr Michálek 
 
Omluveni: Michal Šimůnek 
 
Hosté:  Karel Prokeš, Miloslav Kazbunda, Zuzana Vejvarová,Dominik Vejvar, Jakub Šívr. 
 
1) Zahájení 
2) Výsadba stromků v obecním lese 
3) Pravomoce starosty a místostarosty (směrnice obce: účetní směrnice; směrnice o 
zadávání veřejných zakázek; směrnice o finanční kontrole) 
4) Urbanistická studie 
5) Klubovna 
6) Informace o příspěvku na provoz hřbitova v Kostelní Radouni 
7) Smlouva o výpůjčce plynárenského zařízení 
8) Objednávka rozborů vody 
9) Diskuse 
10) Závěr 
 
Zapisovatel: Pavla Kadlecová 
Ověřovatelé:  Jaroslav Urbánek, Martin Rak 
 
1) Zahájení  
Starosta zahájil zasedání ZO v 19.00 hod., přítomná je nadpoloviční většina zastupitelů, 
zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 
 
Starosta navrhl následující doplnění programu:  
- žádost rodiny Vejvarových o koupi obecního pozemku 
- FIERA - objednávka výstavby dvou kombinovaných pilířů (elektřina + plyn) 
- vyčištění příkopu u prodejny - směr Lišov 
- záměr prodat dřevo 
 
Hlasování: Pro 6: proti 0: zdržel se: 0 
 
Starosta požádal zastupuitele o vznesení připomínek k zápisu z minulého ZO. Bylo 
konstatováno, že byla splněna všechna usnesení z minulého ZO. 
 
Zastupitelstvem obce byl projednán a zamítnut návrh pana Neugebauera na podání 
žaloby proti M. Šimůnkovi.  
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
Starosta obce vyzval zastupitelstvo obce, aby se vyjádřilo k následujícímu: Kdo se 
domnívá, že připojení se k žalobě u Městského soudu v Praze proběhlo v souladu s 
usnesením zastupitelstva. 
 
Hlasování: 1 : 0 : 5 
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2) Výsadba stromk ů v obecním lese 
Na vyvěšený záměr o výsadbu stromků reagovalo MS Podlesí Horní Radouň. 
Zastupitelstvo obce zadalo výsadbu tomuto MS. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
3) Pravomoce starosty a místostarosty (sm ěrnice obce: ú četní sm ěrnice; sm ěrnice o 
zadávání ve řejných zakázek; sm ěrnice o finan ční kontrole) 
Starosta obce vznesl návrh na úpravu směrnic obce, a to tak, aby tyto byly v souladu s 
návrhem Františka Koláře z minulého ZO. Starosta obce pověřil Františka Koláře a Petra 
Michálka úpravou směrnic a to tak, aby návrh úprav předložili 25. 5. zastupitelstvu obce ke 
schválení . 
 
4) Urbanistická studie 
Místostarosta F. Kolář informoval zastupitelstvo o podmínkách vypracování urbanistické 
studie pro území 5SO a 8SO dle územního plánu obce. Zastupitelstvo tyto podmínky 
projednalo a uložilo F. Kolářovi zadat vypracování urbanistické studie dle navržených 
podmínek. Pavlva Kadlecová byla pověřena vypracováním rozpočtové změny ve výši Kč 
80.000,--. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
Pavla Kadlecová byla pověřena vypracováním rozpočtové změny ve výši Kč 80.000,--. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
5) Klubovna 
Zastupitelstvo obce schválilo zřízení klubovny.  
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
Po vzájemné dohodě s panem starostou budou mít provoz klubovny na starosti: L. 
Kadlecová, L. Mašková, J. Šívr, J. Hrbek a D. Vejvar. Klubovna musí být dle dohody 
provozována v souladu s dobrými mravy, pokud se budou opakovat prohřešky, bude 
klubovna uzavřena. 
 
Zastupitelstvem obce byl schválen nákup stavební buňky v ceně do Kč 20.000,--. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
Pavla Kadlecová byla pověřena vypracováním rozpočtové změny ve výši Kč 20.000,--. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
6) Informace o p říspěvku na provoz h řbitova v Kostelní Radouni 
Starosta informoval o jednání na obecním úřadu v Kostelní Radouni, kde byla projednána 
žádost obce Kostelní Radouň o finanční spoluúčast na provoz hřbitova. Starosta seznámil 
zastupitelstvo s postojem, který vyjádřil na výše uvedeném jednání: Obec Okrouhlá 
Radouň je ochotna se podílet na provozních nákladech (sečení trávy, odvoz kontejneru a 
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náklady na vodu) v poměru celkového počtu hrobů k počtu hrobů, které mají pronajaté 
osoby trvale žijící v obci Okrouhlá Radouň. 
  
7) Smlouva o výp ůjčce plynárenského za řízení 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo záměr pronajmout "Prodloužení plynovodu 
Okrouhlá  Radouň na pozemku parcelní číslo 482/2, p.p.k. 484 v katastrálním území 
Okrouhlá Radouň".  
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
8) Objednávka rozbor ů vody 
Starosta předložil zastupitelstvu objednávku č. 5/2011 na rozbory vody z místní vodárny 
do výše Kč 28.000,--. Zastupitelstvo objednávku projednalo a schválilo. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
9) Žádost o koupi pozemku, zám ěr prodat pozemek 
Zastupitelstvo obce projednalo žádost rodiny Vejvarových o koupi části obecního pozemku 
p. č. 25/4. V tento moment bylo přerušeno zastupitelstvo obce a bylo provedeno místní 
šetření na pozemku p. č. 25/4. 
 
Pokračování jednání zastupitelstva: Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo záměr 
prodat část pozemku p.č. 25/4. Vzhledem k těsné blízkosti současné dešťové a budoucí 
splaškové kanalizace, zastupitelstvo obce navrhlo prodej pozemku podmínit věcným 
břemenem ve znění, tak jak jej předložila rodina Vejvarových na minulém ZO.  
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
10) FIERA - objednávka výstavby dvou kombinovaných pilí řů (elekt řina + plyn) 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo objednávku na výstavbu dvou kombinovaných 
pilířů dle objednávky č. 3/2011 ve výši Kč 41.616,-- včetně DPH. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
11) Vyčištění příkopu u prodejny - sm ěr Lišov 
Starosta seznámil ZO s nutností provést údržbu příkopu od obchodu směrem k Lišovu až 
po úroveň třetího vjezdu na parcely. Zastupitelstvo schválilo záměr provést údržbu. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
12) Záměr prodat d řevo 
Zastupitelstvo projednalo záměr prodat dřevo. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
13) Diskuse 
A) Oprava pískovišt ě na dětském hrišti 
Zastupitelstvo obce projednalo nutnost opravy pískoviště na dětském hrišti. V této 
souvislosti byl přijat podnět od člena  SDH, který navrhl, že na opravu pískoviště bude 
použite dřevo z májky. Za tuto opravu pískoviště bude navýšen příspěvek pro SDH o Kč 
1.000,--. 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
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Pavla Kadlecová byla pověřena vypracováním rozpočtové změny ve výši Kč 1.000,--. 
 
Hlasování: 6 : 0 : 0 
 
B)  
Dále bylo diskutováno umístnění traktůrku do prostoru v budově bývalé MŠ.  
 
C) 
Starosta seznámil ZO s dopisem MV ohledně dotace CzechPoint.  
 
Zastupitelstvo obce se dohodlo na termínu konání p říštího zasedání ZO dne 25. 5. 
2011 od 19.00 hod. na obecním ú řadu. 
 
Usnesení:  

1) ZO  schválilo rozš říření programu ZO (viz výše bod 1) 
2) ZO zamítlo podání žaloby 
3) ZO se vyjád řilo k p řipojení se k žalob ě 
4) ZO zadalo výsadb ů stromk ů MS Podlesí Horní Radou ň 
5) František Kolá ř byl pov ěřen zadat vypracování urbanistické studie 
6) ZO schválilo z řízení klubovny 
7) ZO schválilo nákup stavební bu ňky 
8) ZO schválilo zám ěr pronajmout část plynovodu 
9) ZO schválilo objednávku na rozbory vody 
10)  ZO schválilo zám ěr prodat část pozemku p. č. 25/4 s věcným b řemenem 
11)  ZO schválilo objednávku výstavby dvou kombinov aných pilí řů 
12)  ZO schválilo zám ěr provést údržbu p říkopu 
13)  ZO schválilo zám ěr prodat d řevo 
14)  ZO schválilo opravu pískovišt ě 

 
 
Závěr:  
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva ve 21.30 hod.   
 
 
Zapsala:  

Pavla Kadlecová  
 

Ověřovatelé:Jaroslav Urbánek Martin Rak  
 

Zdeněk Leitner starosta   


